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Gørlev Skole  

Skolebestyrelsesmøde d.5. marts 2024 kl. 17.00 – 19.00 

 

Deltagere: 

Forældrerepræsentanter - Anja Wust Henriksen, Stefan Conche Eger Nielsen, Steen Schou Christensen, 

Heidi Marcussen, Søren Mos Christensen, Camilla Jeppe 

Medarbejderrepræsentanter - Edith Jedig og Anita Dam 

Elevrepræsentanter - Luna Jensen og Marie Marcussen 

Skoleledelsen - Jørgen Kjær Jensen og Betina Seierø 

 

Mødeleder: Skolebestyrelsesformand, Anja Wust 

Ordstyrer: Skolebestyrelsesnæstformand, Stefan Conche Eger Nielsen 

Referent: Viceskoleleder, Betina Seierø 

 

Tid Dagsorden  Referat Aktion 

 1. Valg af ordstyrer  Stefan var ordstyrer vanen tro.   

 

 2. Valg af referent   Jørgen blev udpeget som fast referent.  

 3. Godkendelse af referat 

(B) 

 Se skolens hjemmeside  

 4. Fra eleverne (O)  Elevrepræsentanterne deltog efter aftale ikke til 

dette møde grundet projektarbejde og tilhørende 

fremlæggelser.  

 

 5. Forslag til 

forældrearrangement - 

foredrag om børns 

trivsel (VENSOMHED 

og Digitale mediers 

indvirkning på trivsel) 

 Der var enighed i om at prioritere deltagelse i 

Vensomhed. Prisen er uafhængigt af antallet af 

deltagere fra skolen. Der forventes samlet 50-100 

deltagere. Skolebestyrelsen pointerer det positive i 

at der er mulighed for stor forældredeltagelse.  

Anja 

 6. Status på budget 2024  Der har i flere måneder været udfordringer med at 

få leveret de korrekte tal til vores 

dispositionsregnskab. IT-afdelingen er vidende om 

problematikkerne, som går igen på alle kommunens 

folkeskoler. P.t. forventes et underskud ved årets 

udgang på cirka 545.000. Samtidig ved vi, at vi får 

forskellige puljer på omkring 750.000 i løbet af året. 

Der er derfor et fornuftigt råderum. René fortæller, 

at vi gerne vil prioritere opkvalificering og udvikling 

af personalet kombineret med løbende afdrag på 

gælden. Ledelsen planlægger snarest at undersøge 

personalets forslag til og ønsker for opkvalificering. 

Vores udgangspunkt er, at midlerne skal bruges til 

det mest effektfulde og ikke eksempelvis 

konsulenter udefra, der besøger skolen en 

eftermiddag og derefter tager videre.  

RB 

Kontakt  

Sagsansvarlig: 

Jørgen Kjær Jensen 

Gørlev Skole 

Kalundborgvej 8 

4281 Gørlev 
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Det undersøges, om en eftergivelse af skolens 

underskud er mulig set i lyset af situationen med 

tilsyn.  

 7. Kursus for 

skolebestyrelser 

 Heidi fortalte, at det havde været et rigtig godt 

kursus. Man havde talt om god kommunikation. Vi 

kiggede sammen på et oplæg, som kunne fungere 

som rettesnor og eksempelvis bruges på 

forældremøder, indgå i velkomstmapper m.v.  

I 0.-2. klasse har man lavet en velkomstmappe til 

alle nye forældre og elever. Det overvejes om alle 

klasse burde gøre noget tilsvarende.  

Under punktet foreslås samtidig en slags postkasse, 

hvor skolens elever anonymt kan henvende sig med 

spørgsmål, som kan tages op af lærere, pædagoger, 

ledelsen og eventuelt skolebestyrelsen. Det arbejder 

vi videre på ved en senere lejlighed.  

Heidi 

 8. Medarbejdertrivsel   Medarbejderrepræsentanterne fortæller om et 

fortsat gå-på-mod blandt personalet. Generelt er der 

fortsat en god stemning, der grines mere osv. 

Indtrykket er, at der er enighed om at kigge fremad,  

Med. 

repr. 

 9. Kort orientering (O) 

- Formand 

- Skoleledelsen 

- Forældrene 

- Lærerne – kort 

opfølgning på 0-2. kl. 

 Heidi og Anja modtager gerne inputs til mødet med 

BFU den 10/4. De vil tage tidligere nævnte forslag 

om nulstilling af skolens gamle gæld op med 

politikerne.  

Anita følger op på henvendelsen fra Niels 

Erik(bestyrelsesformand) fra Hobitten. Planen er at 

etablere en arbejdsgruppe for at sikre et endnu 

bedre samarbejde.  

Anita fortæller, at der starter 14 nye 0.klasseselever 

til august. Det tidligere udmeldte tal var otte nye 

børn, så det er meget positivt. 

Der er snart valg af forældrerepræsentanter til 

skolebestyrelsen. Det er i den forbindelse vigtigt at 

vi lykkes med at tydeliggøre relevans, 

indflydelsesmuligheder m.v. Stefan og Anja kigger 

på at lave en kort film om arbejdet i 

skolebestyrelsen.  

René: Der skal udarbejdes og sendes høringssvar til 

budgetseminar den 5/9. Derfor skal svaret laves 

enten den 3/9 eller 4/9.  

Der er en del midler til arrangementer i 

skolebestyrelsesregi. Vi overvejer brugbare 

arrangementer.  

Anita fortæller i forlængelse af sidste møde i 

skolebestyrelsen, at der nu grundet implementering 

af en pædagogisk plan for forbedringer er kommet 

markant mere ro, tydelighed, gode ugeplaner og 

positiv forældrerespons. Der arbejdes med åbne 

døre, laves månedsbreve og snart opsættes der 

situationsbilleder i indskolingsområdet med fokus på 

positive øjeblikke. Der er samtidig placeret fælles 

forberedelse i personalets skemaet, hvilket har 

 



 

 

  

 3/4 
 

D
A

G
S

O
R

D
E

N
 

 

højnet kvaliteten af samarbejdet og undervisningens 

indhold.  

 10. Evt. (O)  Næste møde: 

I forlængelse med beretningen fra 0.-2. tager vi et 

samlet blik på de udfordringer, der ellers rører sig 

på skolens årgange/afdelinger.  

Der blev opfordret til, at ledelsen prioriterede 

deltagelse på forældremøder som led i den generelle 

strategi med at åbne skolen mere for sin omverden.  

Der foreslås mere synlighed udadtil, f.eks. gennem 

Facebook.  
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